



ANNIE WONG

Annie Wong graduated from the Hong Kong Academy for Performing Arts, majoring in Musical Theatre Dance; she received professional training in Jazz Dance, Tap Dance, Singing and Acting. Wong started the ballet lessons at the age of 6, and also attained her RAD exam and ISTD TAP of different levels. During her academic years, she took part in the musical "Vision Party", "Leaving", "Utopia", etc. Wong involved in musical "Turing", "Annie" in 2005, "Oliver" as <Nancy> in 2006 and "Annie" as Miss Hannigan in 2007 presented by the Hong Kong Chorus Society. And she also participated in "Peter Pan Asia Tour 2007" Mania and Hong Kong and Drama "Shall We Love". Besides, she also involved in the dancing performances such as "For the Boys", "Take Off With Us", "Side by Side", "Body Torque", "On Stage Now" at HKAPA. Wong was awarded with the Hong Kong Musical Theatre Federation Scholarship, Jackie Chan Charitable Foundation Scholarship twice and The Society of APA Scholarship. She now is a Freelance Artist, Dancer, Choreographer and Dance Teacher.

黃安妮畢業於香港演藝學院，主修音樂劇舞，接受過爵士舞，踢躂舞，歌唱，及演戲之專業訓練。黃氏自六歲開始學習芭蕾舞，亦曾考獲不同級別的英國皇家芭蕾舞考試證書及ISTD 踢躂舞證書。在學其間，曾參與音樂劇<<霓裳派對>>，<<LEAVING>>，<<烏托邦>>等。黃氏在2005年，曾參與音樂劇<<時刻>>，由香港合唱團有限公司製作之<<小安妮>>; 2006年，由香港合唱團有限公司製作之<<孤雛淚>>飾演 "Nancy"一角;2007年由香港合唱團有限公司製作之<<小安妮>>飾演"Miss Hannigan"一角之演出，亦參與<<小飛俠亞洲巡迴演出2007">>之馬尼拉站及香港站之演出。除此之外，黃氏亦曾作多個舞蹈演出，如香港演藝學院製作的"For the Boys"，"Take Off With Us"，"Side by Side"，"Body Torque"，"On Stage Now"等。曾獲香港音樂劇協會獎學金，兩次獲成龍慈善基金獎學金及演藝學院校友會獎學金。現為自由身藝術工作者，舞蹈員，編舞及舞蹈導師。